
PROTOKÓŁ NR 5/07
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji, 

które odbyło się w dniu 20 marca 2007 roku
w Miejskim Ośrodku Kultury.

Początek posiedzenia: godz. 16:00, zakończenie: godz. 19:00.

W pierwszej części posiedzenia członkowie Komisji zostali oprowadzeni przez pana 

dyr.  D.  Kalińskiego  po  obiekcie  MOK.  Pan  Kaliński  wskazywał  na  prace  naprawcze  i 

remontowe wykonane w budynku w 2006 roku:

1. Remont toalet (męskiej i damskiej) na I piętrze.

2. Wymiana instalacji wodno-kanalizacyjnej w toalecie na I i II piętrze (za sceną).

3. Naprawa części elewacji – uzupełnienie gzymsów.

4. Naprawa drzwi ewakuacyjnych.

5. Naprawa schodów wejściowych.

6. Wymiana gaśnic.

7. Remont sali 109 (I piętro).

8. Remont sali 8 (przystosowanie jej na potrzeby czytelni).

9. Wykonanie inwentaryzacji budowlanej budynku.

10.Wykonanie odpływu wody z kanału ciepłowniczego oraz jego zasklepienie.

11. Naprawa instalacji piorunochronnej.

12.Bieżące prace porządkowe w budynku i wokół niego.

W trakcie trwania posiedzenia zebrani stwierdzili, że w obiekcie MOK jest bardzo zimno. 

Przypomniano dyrektorowi, że na zimno w Domu Kultury Komisja Oświaty zwracała już 

uwagę w latach ubiegłych, a w budżecie na 2006 r. Rada Miejska przekazała 40 000 zł w 

celu wykonania dokumentacji technicznej na modernizację ogrzewania.

Pan  D.  Kaliński  usprawiedliwiał  się,  że  nie  wykorzystał  tych  środków  na  wykonanie 

dokumentacji,  gdyż  był  zmuszony  zająć  się  dostosowaniem  obiektu  do  wymogów 

przeciwpożarowych oraz realizował inne pilne zadania remontowo-naprawcze.

Pan  Mikicki  zwrócił  uwagę  na  możliwość  modernizacji  ogrzewania  w  oparciu  o 

najnowocześniejsze  rozwiązania  techniczne  m.in.  pompy  ciepła,  solary.  Na  takie 

rozwiązania  można otrzymać  środki  pomocowe z  Funduszu  Ochrony Środowiska,  czy 

innych funduszy proekologicznych.

Rozważano  również  możliwość  pozyskania  środków  z  Regionalnego  Programu 

Operacyjnego  dla  Województwa  Dolnośląskiego  na  modernizację  obiektu  MOK.  Pan 



dyrektor obiecał,  że w roku bieżącym zajmie się rozwiązaniem problemu związanego z 

ogrzewaniem.

Po analizie bilansu MOK za 2006 r. Komisja zauważyła, że dyrektor jednostki nie pozyskał 

(poza środkami pochodzącymi z wynajmu pomieszczeń) żadnych dodatkowych środków. 

Nie zabiegał również, pomimo obietnic, o środki na reaktywowanie kina w Kowarach. 

Pan dyr. Kaliński odpowiedział, że w bieżącym roku będzie inaczej. Zapewnił, że już są 

przygotowane wnioski o pozyskanie środków.

Wniosek  I  –  na  5  000  zł  pn.  „Złota  opowieść  muzyczna”  do  Ministerstwa  Kultury  i 

Dziedzictwa Narodowego na utworzenie Młodzieżowej Orkiestry Dętej.

Wniosek II – sięgający po środki z Unii Europejskiej pn. „Skąd jesteśmy”, kierowany do 

Europejskiej Wspólnoty Terytorialnej.

W  następnej  części  posiedzenia  p.  G.  Pohoska  poruszyła  temat  udostępnienia 

nowowybudowanego  boiska  przy  ul.  Wiejskiej  dzieciom  i  młodzieży.  Poinformowała 

zebranych, że mimo wielokrotnych interwencji w tej sprawie, boisko do dnia dzisiejszego 

jest zamknięte.

Radna zaproponowała, by dozorowanie boiska powierzyć p. M. Mateusiak, która prowadzi 

w obiekcie sali gimnastycznej przy ul. Wiejskiej świetlicę socjoterapeutyczną i za 550 zł 

brutto gotowa jest wydłużyć swój pobyt w świetlicy do godz. 20:00. Jej praca polegałaby 

tylko na dozorze obiektu.

Pan P. Tyrawa zauważył, że w tej sytuacji należy ponownie rozważyć ofertę złożoną we 

wrześniu  przez  D.  Woźniaka,  który  deklarował  chęć  prowadzenia  zajęć  sportowych  z 

dziećmi  i  młodzieżą  na  boisku  i  w  obiekcie  sali  gimnastycznej.  Komisja  poparła  ten 

wniosek.

Następnie  wyznaczono  termin  oficjalnego  otwarcia  boiska  przy  ul.  Wiejskiej  na 

dzień 14.04.2007 r. oraz wstępnie omówiono harmonogram imprezy.

Pan dyr.  Kaliński  zadeklarował  pomoc przy organizacji  otwarcia (plakaty,  nagłośnienie, 

osoba prowadząca).

Wnioski:
1.  Komisja  stoi  na  stanowisku,  że  modernizacja  systemu  ogrzewania  w  MOK  jest 

zadaniem priorytetowym dla osób odpowiedzialnych za jego funkcjonowanie. Ogrzewanie 

elektryczne,  które  włączane  jest  na  czas  trwania  zajęć  przynosi  mizerny  efekt,  a  z 

pewnością wpływa na znaczny wzrost opłat za energię elektryczną. 

Zdaniem członków Komisji z powodu zimna dzieci i dorośli w małym stopniu uczestniczą w 

zajęciach organizowanych w ramach sekcji stałych. Taki stan rzeczy jest niedopuszczalny.



2. Komisja zapoznała się z planami zdobycia środków pozabudżetowych na projekty pn. 

„Złota  opowieść muzyczna”  z  MKiDzN oraz „Skąd jesteśmy”  z  Europejskiej  Wspólnoty 

Gospodarczej.

3. Komisja wnioskuje do p. Burmistrza o zorganizowanie spotkania z panem Dariuszem 

Woźniakiem w celu  zapoznania  się  z  jego  programem prowadzenia  zajęć  z  dziećmi  i 

młodzieżą w dzielnicy Podgórze.

  

Protokołowała:

Anna Klepacz


